
 

 

REFERAT 
Tema for møte: Basisdatautvalgsmøte 
Dato:  22.11.2023 
Til stede:  

Region Østfold Lukas Sleboda, Moss kommune  

Region Indre Oslofjord Astrid Bjørnerød, Indre Østfold 
kommune 

Teams 

Region Romerike Jane Aastad Alvestad, Lillestrøm 
kommune 

 

Region Hallingdal Knut Aavestrud, Flå kommune Teams 

Region Numedal Simen Haakestad Bjerkholt Teams 

Region Ringerike/Drammen Torunn Fredriksen, Drammen 
kommune 

 

Oslo kommune Bente Hansen Teams 

Energi Roar Kristiansen, Elvia  

Statens vegvesen Siri Jaren Teams 

Viken Fylkeskommune Ann Helen Karlsen  

Viken Fylkeskommune Ingrid Misund Teams deler av 
tiden 

Statsforvalteren i Oslo og 
Viken 

Jon Anders Anmarkrud Teams deler av 
tiden 

Bane NOR Jon Haugland Teams deler av 
møte 

Kartverket Andreas Dyken 
Jesper Fjellin 
Linn Varhaugvik Arto 
Astrid Rygg 

 

   
Referent:         Linn Varhaugvik Arto 
Kopi til:   Alle inviterte 

1.1 Velkommen med presentasjonsrunde 

Andreas ønsker velkommen til møte og går igjennom programmet.  

Det gjennomføres en rask presentasjonsrunde, mange deltar via Teams.  

 

1.2 Referat fra forrige møte og informasjon fra seneste FGU 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 31. mai 2023.  

Her finner du tidligere referat 

  

https://kartverket-my.sharepoint.com/personal/june_breistein_kartverket_no/Documents/5-Oslo-og-Viken/ND/BU-OV/BU-OV-2023/BU-nov-2023/Her%20finner%20du%20tidligere%20referat


 

 

1.3 Informasjon og saker til og fra underutvalg 

 

1.3.1 Droneforum 

Det er gjennomført flere gode møter, har også samarbeid med andre droneforum rundt i 
landet og deltar der. Ny leder må på plass innen neste år. Jobbes med et nasjonalt 
droneforum, der det kan gjennomføres fellesmøter.  

1.3.2 Havnedataforum 

Utbytte i gruppen på deltagelse fra Kartverket. Planlegges for nytt møte i januar 2024.  

1.3.3 NVDB-Brukerforum 

Flere møter gjennomført. Diskuterer innlegging i NVDB, stikkrenner, dobbeltregistrering fra 
ulike vegeiere og mål i Fylkesgeodataplanen.  

Innspill til NVDB-brukerforum: På et møte kan det gjerne presenteres hvordan innlegging i 
NVDB gjøres på beste måte. Informer også om gruppen i både i nyhetsbrev, epost til 
Kartverkets kontaktpersoner og på regionmøter. Med ny vegdataforskrift og innsamling av 
stikkrenner kan dette bli mer aktuelt. 

  



 

 

1.3.4 E-verk faggruppe 

Gjennomført to møter i år. Jesper Fjellin er ny leder i forumet. Aktuelle temaer er NRL, NVE 
sin nye løsning for innrapportering, innsendelse av data til Kartverket. Vurderer også et 
fellesmøte sammen med Innlandet neste år.  

Innspill til E-verk faggruppe: Det gjøres nå testing på løsning for overføring mellom NVDB og 
EKOM-portalen. Informasjonen som kommer i faggruppen er det også flere som ønsker, 
blant annet Fylkeskommunen, hvordan kan vi løse det? Kan det gjennomføres en fagdag 
med tema som dataflyt i Norge digitalt og innlegg om EKOM og de som er ansvarlig der.  

1.3.5 Matrikkelgruppe 

Gjennomført alle møter på Teams med diskusjoner om rutinebeskrivelser ved retting i 
matrikkel, kompliserte bygninger og kartgebyr. Kongsberg kommune har også vist hva de har 
gjort i pilotprosjektet sitt for halvautomatisk sammenslåing av eiendommer. Nye mål for 
kvalitetsheving i Fylkesgeodataplanen er tatt fram.  

1.3.6 Bruk av kursmidler 

FGU har behandlet klart saken. Det oppfordres til at BU og PTU planlegger kurs og bruker 
finansieringen til det. Viktig å unngå å bruke midler på rene salgsfremstøt fra private firmaer. 

BU foreslår å arrangere en workshop med et konkret tema, eksempelvis hvordan registrere i 
NVDB på beste måte. Dette må jobbes videre med, tar opp på møte til våren.  

1.4 Gjennomgang av saker fra forrige gang 

1.4.1 23/1 Satsningsområder og tiltak fra Geodataplanen 

1.4.2 Prioritering av oppgaver 

Hvordan skal vi endre på planen til å få den på riktig nivå og hvordan skal vi bruke den 
bedre?  

Konklusjon:  

Planen bør ikke være for detaljert, heller på et overordnet nivå. Vi behøver å starte tidlig nest 
år for å se over mål og tiltak. Handlingsplanen er det viktigste, den er det flere som bruker, 
og den behøver å være detaljert. Kartverket skal se på om den skal kunne oppdateres oftere. 
De sentrale partene har et behov for at den sees over kanskje 3 ganger i året.   

For å få oversikt over hvor mye planen brukes og til hva, skal det det gjøres en kartlegging. 
Eksempelvis bruker kommunene handlingsplanen til å få penger til kommende prosjekter. 
Kommune representantene tar tak i dette. Starter opp arbeidet til våren.  

  



 

 

1.4.3 Utarbeide rutinebeskrivelser 

Bærum kommune og Moss kommune har sett over sine interne rutiner og maler. Moss 
kommune har kommet fram til at de ønsker et enkelt årshjul. Den enkelte part kan ha andre 
behov og får se over hva de selv trenger. Drammen kommune har krav på å ha interne 
rutinebeskrivelser på sine oppgaver, som de oppdaterer en gang i året. Rutinebeskrivelsene 
er gode å ha ved sykdom og ved nyansettelser.  

Her må vi skille mellom å ha rutiner på hvordan hvert enkelt datasett skal holdes ajour, og 
hvilke rutiner organisasjonen hos kommunene skal ha og hvem som gjør hvilke oppgaver. 

1.4.4 23/4 Fremtidige prosjekter 

Drone: Det planlegges for droneprosjekt i Viken i 2024. Det har kommet inn forslag på 
områder i Turefjell i Flå kommune og mer sentrale områder i Moss og Asker.  

Vi ser ingen ulemper ved å velge fler områder, og de behøver ikke kartlegges samtidig i 
vanlige FKB prosjekter. Trønderslag har gjennomført droneprosjekt i år som vi får erfaringer 
på. Det er bra med flere erfaringer. Viktig at vi i ettertid deler erfaringene vi får med andre 
fylkeskartkontor og til utformingen av Pabgd. 

Det informeres om at NVE ønsker å gjennomføre innsamling ved hjelp av grønn laser neste 
år på noen områder som har vært påvirket av ekstremværet Hans.  

Det informeres også om at det fortsatt ikke har blitt tildelt noen midler fra Marine grunnkart.  

1.5 Nye saker 

1.5.1 23/7 Basisdatautvalget 

Det er behov for et arbeidsutvalg for utvalget i forkant av møtene våre. Her kan vi ønske oss 
hjelp med agenda til møtene. Vi ser for oss å ha to korte Teams-møter i forkant. Personene 
som melder seg, gjelder for et år av gangen.  

Gruppen for planlegging av agenda ser nå sånn ut:  

Kartverket: Linn, Andreas og Astrid. 

Kommuner: Lukas fra Moss og Torunn fra Drammen. 

Samferdselspart: Ikke klart enda. 

Kartverket jobber nå med å få til et bedre samarbeid mellom alle Fylkeskartkontor. Det 
kommer opp som tema på et møte i desember, Kartverket informerer med på neste BU-
møte. 

1.5.2 23/5 Hva forventes av samarbeidspartene 

Hva vil vi at samferdselspartene skal levere inn til SFKB? 

Er det andre steder de skal levere inn data? Til NRL/Matrikkelen etc.? 

Det har kommet ønske om bedre føringer på hvilke objekter og egenskaper det skal leveres 
og hvilken prioritet de skal ha. 

  



 

 

Forslag på arbeidsgruppe som kan se på hvilke data som har høyest viktighetsgrad. Ta fram 
en prioriteringsliste på tema. Dette sender vi også videre til FDV for diskusjon. 

Arbeidsgruppe: Ann Helen er sammenkallende, Bane NOR og SVV, og en kommune er 
ønskelig. Drammen kommune hører hos seg om noen der har mulighet.  

1.5.3 23/6 Fritidsboligprosjektet 

Det er informert om prosjektet på regionmøtene. Tidsfristen er kort, og informasjonen har 
kommet ut sent. De færreste kommunene har mulighet til å gjennomføre dette uten videre 
hjelp.  

1.6 Neste møte 

Neste møte settes til tirsdag 6 februar på Teams og fysisk møte i mai.  
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